
جامعه 4 رواقاخبار کوتاه

 امضای يادداشت تفاهم همكاري 
میان ايران و تاجیكستان در حوزه جوانان 
وطن ام�روز: پس از امضای تفاهمنام��ه میان ایران و 
تاجیکستان در تهران، هفته گذشته معاون رئیس جمهور 
و رئی��س س��ازمان ملي جوان��ان ایران ب��ه جمهوري 
تاجیکس��تان سفر کرد تا یادداش��ت تفاهم همکاري 
میان دو کشور در حوزه جوانان را با رئیس جمهور این 
کش��ور به امضا برساند. تبادل هیات هاي جوانان براي 
آشنایي طرفین با دو کشور، تبادل اطلاعات، پژوهش ها 
و تحقیقات مرتبط با این نسل و مبادله تجربیات ایران و 
تاجیکستان در عرصه برنامه ریزي  و سیاستگذاري براي 
جوانان از جمله محورهاي این یادداشت تفاهم است که 

براي مدت پنج سال مورد توافق واقع شد. 

 رئیس اداره تجهیزات فني پلیس راه کشور: 75 دوربین 
نظارتي و ثبت تخلفات رانندگي در محور تهران - مشهد 

نصب شده است.
 کارشناس بهداشت سازمان آموزش و پرورش استان 
تهران: پایگاه هاي تابس��تاني توسط س��ازمان آموزش و 
پرورش شهرستان هاي استان تهران براي دانش آموزان 

ایجاد شد.
 مدیرعامل س��ازمان تامین اجتماعي: ارتقاي س��طح 
معیش��تي مس��تمري بگیران و بهب��ود زندگ��ي آنها از 

دغدغه هاي دولت و سازمان تامین اجتماعی است.
 معاون پژوهش آموزش و پرورش استان تهران: مدارس 

استثنایي از پرکارترین مراکز آموزشي هستند.
  مهدي کوچك زاده، نماینده مردم تهران: اتباع کشور 
عربستان هنگام ورود به ایران باید براي شناسایي حتماً 

انگشت نگاري شوند.
 رئیس کانون بازنشستگان تأمین اجتماعي: یارانه ها را به 

عنوان همسان سازي حقوق بازنشستگان قبول نداریم.

معاون علمی و فناوری رئیس جمهور خبر داد
 اجرای طرح شهاب 

براي شناسايي دانش آموزان نخبه 
وطن امروز: معاون علمي و فناوري رئیس جمهوري از 
اجراي طرح شهاب براي شناسایي دانش آموزان نخبه 
کش��ور خبرداد. صادق واعظ زاده در نشست مشترک 
با محمدتقي فخری��ان، دبیرکل اتحادیه انجمن هاي 
اس��لامي دانش آموزان به برگزاري طرح شهاب ویژه 
دانش آموزان اشاره کرد و افزود: دانش آموزان نخبه در 
سال هاي ورود به مدرسه شناسایي و انتخاب و بدون 
جدا شدن از محیط عادي تحصیلي در برنامه خاصي 

که طراحي شده، حضور پیدا مي کنند. 
ب��ه گزارش روابط عمومی دفت��ر مرکزی اتحادیه 
انجمن های اسلامی دانش آموزان، وي به جنبه هاي 
تربیتي طرح یادش��ده اش��اره کرد و گف��ت: اتحادیه 
انجمن هاي اسلامي دانش آموزان در این حوزه به طور 
خاص مي تواند فعال ش��ود و حت��ي مي توان اینگونه 
تصور کرد که اعضای انجمن اس��لامي مدارس، این 

افراد نخبه و برگزیده باشند.
 واعظ زاده با بیان اینکه این طرح ساختار جدیدي 
در سیس��تم آم��وزش و پرورش به وج��ود نمي آورد، 
گفت: این طرح یك ش��وراي راهب��ردي دارد که در 
بنی��اد نخبگان فعال اس��ت و اتحادی��ه انجمن هاي 
اس��لامي دانش آموزان مي تواند ضمن ارتباط گیري با 
معاونت پژوهشي بنیاد ملي نخبگان، نسبت به بررسي 

زمینه هاي همکاري اقدام کند. 
معاون علمي و فناوري رئیس جمهوري در ادامه به 
سامانه ارزیابي و ثبت ابتکارات و اختراعات اشاره کرد 
و اظهار داش��ت: این سامانه نسبت به ثبت ابتکارات 
و اختراعات فعالیت دارد و جشنواره نوآوري ها که در 
سال گذشته نیز با استقبال فراواني روبه رو شده است، 
به عنوان فرآیند تش��ویقي و حمایتي این سامانه در 
س��ال جاري برگزار خواهد شد. وي خاطر نشان کرد: 
اختراعات ثبت شده در پنج سال قبل، سالانه کمتر از 
هزار مورد بود در حالي که در سال گذشته هفت هزار 

اختراع ثبت شده است.

صدور دستور ارتقای استانداردهای 
معاينه فنی خودرو

ف�ارس: سازمان حفاظت محیط زیست به دنبال ارائه 
آس��ان برچس��ب های معاینه فنی خودرو، در نامه ای 
دستور ارتقای استانداردهای معاینه فنی خودرو را به 
س��تاد معاینه فنی شهرداری تهران صادر کرد. حسن 
اصیلیان گفت: ارتقای س��طح معاینه و به روز ش��دن 
اس��تانداردها در اواخر هفته گذشته با ارسال نامه ای 
توسط محیط زیست به شهرداری اعلام شده تا از این 

پس معاینه فنی با استانداردهای جدید انجام شود. 

ساخت روزانه 13 کلاس و مدرسه 
در کشور 

ايس�نا: معاون عمران��ی وزیر آم��وزش و پرورش و 
رئیس  س��ازمان نوس��ازی مدارس کشور اعلام کرد 
روزانه بیش از 13 فضای آموزشی و مدرسه در کشور 
ساخته می شود. مرتضی رئیسی گفت: 14 هزار و 500 
فضای آموزشی، 84 هزار کلاس درس و 10 میلیون 
مترمربع فضای آموزش��ی به صورت مشارکتی و با 

کمك خیران ساخته شده است. 

صدور احكام مديريت خدمات کشوری 
60 هزار معلم 

پ��رورش  و  آم��وزش  مه�ر: مع��اون پش��تیبانی 
شهرس��تان های ته��ران از صدور اح��کام بیش از 
60هزارنفر از فرهنگیان 27 منطقه آموزش و پرورش 
شهرستان های استان تهران خبر داد.  رحیم زمانی 
افزود: تاکن��ون تمامی 27 منطقه آموزش وپرورش 
احکام حقوقی نیروهای خ��ود را که باید از این ماه 
براس��اس قانون مدیریت خدمات کشوری پرداخت 
ش��ود، صادر و میان آنها توزی��ع کرده اند. برخلاف 
اب��لاغ قانون مدیریت خدمات کش��وری در ابتدای 
س��ال جاری، تاکنون هیچ از یك فرهنگیان حقوق 
خود را بر اساس این قانون دریافت نکرده اند. معاون 
پش��تیبانی آموزش و پرورش شهرستان های تهران 
گف��ت: حقوق این ماه فرهنگی��ان نیز طبق احکام 

صادره به حساب فرهنگیان واریز می شود.

 آزمايش خون های اهدايی
  PCRتا پايان سال آينده به روش

ايس�نا: مدیر انتقال خون اس��تان تهران از آزمایش 
خون های اهدایی با روش PCR تا پایان س��ال آینده 
خب��ر داد و گفت: این خون ها از نظر عوامل میکروبی 
مورد بررس��ی قرار می گیرند که با این روش سلامت 
خون به حداکثر ممکن از نظر استانداردهای جهانی 
می رسد.  جمالی گفت: در گذشته جدا کردن پلاسما 
یا گلبول ه��ای قرمز از خون به روش دس��تی انجام 
می شد ولی در حال حاضر در تهران این کار به روش 
اتوماسیون انجام می شود که باعث بالا رفتن کیفیت 

کار و کاهش خطای انسانی می شود. 

سرخط

دريچه

نقل قول

یك روز پس از انتقاد اعضای شورای شهر نسبت به 
عملکرد شهرداری تهران در ساخت بزرگراه آسیا،قالیباف 
با س��وال خبرنگاران در این زمینه روبه رو ش��د و چون 
مناس��بات او با اعضای ش��ورا مجالی برای پاسخ دادن 
مستقیم به این انتقادات را باقی نگذاشته ، راه حمله به 

خبرنگاران را در پیش گرفت.
چند هفته اس��ت که جمعه ها اعضای شورای شهر 
طبق وظیفه ذاتی خود به بازدید از پروژه های در دست 

س��اخت ش��هرداری می پردازند و 
کاس��تی ها و خطاهای آن را اعلام 
می کنند. به ظاهر ش��هردار تهران 
دل خوش��ی از این بازدید ها ندارد 
و مدتی اس��ت روزهای جمعه به 
بدتری��ن روز هفته برای ش��هردار 

تهران تبدیل شده است.
پس از انتقاد ش��ورای شهر به 
ب��رج میلاد،جم��ع آوری آب های 
سطحی،نوس��ازی بافت فرس��وده 
انتقاد  و...جمع��ه هفته گذش��ته 

رئیس کمیسیون عمران شورای شهر به نحوه عملکرد 
ش��هرداری در س��اخت بزرگراه آس��یا گره خورد. صبح 
روزگذشته مراسم کلنگ زنی مجموعه ورزشی شهدا در 
محله وحیدیه منطقه 8 مجالی برای شهردار تهران فراهم 
کرد تا در پاسخ به سوالی مبنی بر اعتراض اعضای شورای 
ش��هر تهران به اقدامات ش��هرداری در زمینه بافت های 
فرسوده بگوید: البته اعضای شورای شهر اعتراضی به این 
موضوع نداش��تند، 40 سال است که موضوع بافت های 
فرسوده برای تهران مسکوت بوده و حدود 3 سال است 

که ما این موضوع را پیگیری می کنیم.
قالیباف خاطرنشان کرد: مناطق ریزدانه که مقاومت 

زیادی ندارند و دارای دسترسی خوبی نیستند با 3 هزار 
هکتار در اولویت قرار دارند اما کار آنقدر بزرگ است که 
به تنهایی در توان شهرداری نیست و باید مردم، دولت و 
مجلس نیز در این زمینه همکاری کنند تا در مدت زمان 

10 سال این مشکل برطرف شود.
ش��هردار پایتخت در ادامه در پاسخ به سوالی درباره 
نامه به رئیس جمهور برای س��ود اوراق مشارکت گفت: 
منتظر پاسخ هس��تیم و معتقدیم سود 16 درصد برای 
اوراق مش��ارکت با توجه به شرایط 
تورمی، مورد استقبال قرار نمی گیرد 
و ما پیش��نهاد 18 تا 19 درصد را 

داده ایم.
شهردار تهران در ادامه در پاسخ 
به س��وال دیگری درب��اره اعتراض 
اعضای شورای شهر درباره تاخیر در 
اجرای پروژه شهید باکری، تحمل 
خ��ود را از دس��ت داد و با ادبیاتی 
متفاوت چنین پاس��خ داد: از اینکه 
خبرن��گاران با چنین حساس��یتی 
موضوعات را دنبال می کنند خدا را شاکرم اما روزی که 
پروژه ها 15 سال طول می کشید شما و شورای شهر کجا 

بودید؟ 
قطعا پروژه های ش��هری مش��کلاتی دارند اما پروژه 
شهید باکری از زمانبندی اصلی عقب نمانده و این پروژه 
تا پیش از زمستان به اتمام می رسد و دو تقاطع آن آماده 
افتتاح است .البته تجربه افتتاح پروژه های شهری در دوره 
مدیریت شهری قالیباف نشان داده مشکل پروژه ها افتتاح 
دیرهنگام نیست، بلکه افتتاح نیمه کاره است. شاید از نظر 
قالیباف همه پروژه های عمرانی شهر تهران امروز آماده 

افتتاح باشند؛ حتی مجموعه ورزشی شهدا.

وطن امروز: تفاهمنامه همکاري س��ازمان شهرداري ها و 
دهیاري هاي کشور و شرکت بیمه دانا درباره بیمه جامع 
مس��ؤولیت ش��هرداری ها و دهیاری ها به امضای معاون 
عمرانی وزیر کشور و رئیس هیات مدیره و مدیرعامل بیمه 
دانا رسید. این تفاهمنامه به منظور بسترسازي لازم براي 
توس��عه نظام و فرهنگ بیمه اي و استفاده از تسهیلات 
و امکان��ات و توانایي هاي صنعت بیمه در پایان دادن به 
معضلات و نیازهاي شهرداري ها و دهیاری هاي کشور  و 
براي جبران خسارت هاي ناش��ي از حوادث مختلف  در 
ش��هرها و روس��تاها که به حوزه خدمات شهرداري ها و 

دهیاری ها مربوط مي شود، است. 
موضوعات اصلی ای��ن تفاهمنامه عبارتند از: اس��تفاده 
از تس��هیلات و خدمات صنعت بیمه ب��رای حمایت از 
شهرداری ها و ش��هروندان و دهیاری ها و روستاییان در 
مقابل حوادثی که منجر به تحقق مسؤولیت در چارچوب 
وظایف قانونی شهرداری ها و دهیاری ها می شود.  امروزه 
بیمه هاي مسؤولیت با توجه به دگرگوني هاي اجتماعي 

و اقتصادي جوامع توس��عه قابل ملاحظه اي پیدا کرده و 
نهادهاي مختلف و مشاغل پرمسؤولیت،خسارات ناشي از 
انجام وظایف خود را تحت پوشش بیمه مسؤولیت قرار 
مي دهند.در واقع ش��رکت هاي بیمه با توجه به قرارداد 
و مقررات بیمه اي کشور مسؤولیت مدني ناشي از قصور 
ی��ا تقصیر در انج��ام  وظایف را بیمه کرده و خس��ارات 
وارده را به ش��اکیان  پرداخ��ت می کند. پیش تر نیز این 
موضوع درباره شهرداری های کشور مورد توجه سازمان 
شهرداری ها و دهیاری های کشور واقع شده و بسیاری از 
شهرداری های کشور تحت پوشش قرارداد بیمه مسؤولیت 
قرار گرفته بودند.  این قرارداد همه کارکنان شهرداري و 
سازمان هاي وابس��ته به آن را در محدوده تحت نظارت 
شهرداري و دهیاری و پرداخت هرنوع خسارت ناشي از 
مس��ؤولیت با تشخیص مراجع قضایي را در بر مي گیرد. 
همچنین تحقق نهایی ق��رارداد تفاهمنامه مورد بحث 
منوط به تصویب آن در شورای اسلامی هر شهر و شورای 

اسلامی هر روستا است.

پاسخ قالیباف به انتقاد اعضای شورای شهر

پروژه شهید باکری از زمانبندی اصلی عقب نمانده است

با امضای تفاهمنامه بیمه ای از سوی سازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور

مسؤولیت های شهرداری ها بیمه می شود

 252 ه��زار دانش��جو در دانش��گاه جامع پذیرش 
می شود. 

 برای رفع مشکل مدارس استیجاری استان تهران 
نیاز به 2 هزار و 400 میلیارد تومان اعتبار است.

 س��ازمان های بیمه گ��ر در پرداخت بدهی ها تاخیر 
شش ماهه داشتند.

 ضوابط مالکیت فکری در مؤسسات تابع وزارت علوم 
اجرایی شد.

 ب��رای حمای��ت از مراک��ز نخبه پرور دبیرس��تانی 
10میلیارد ریال اختصاص یافت.

 مقرری دانشجویان بورسیه داخل به محض خروج 
ازکشور قطع مي شود.

 اتباع عراق و افغانستان بیشترین زندانیان خارجی 
ایران هستند.

 سالانه 7 هزار فوک در سواحل خزر قربانی تحقیقات 
علمی می شوند.

 تعرفه های بخش خصوصی به کمیسیون کارشناسی 
بازگشت .

 بررسی لایحه مجازات اسلامی در کمیسیون قضایی 
مجلس پایان یافت.

رشد 270 درصدی بودجه عمرانی 
وزارت آموزش و پرورش در دولت نهم 
فارس: معاون عمرانی وزیر آموزش  و پرورش گفت: حجم 
کار های عمرانی دولت نهم نس��بت به دولت گذشته از 

رشد 270 درصدی برخوردار بوده است.
 مرتضی رئیس��ی اظهار داش��ت: در دولت نهم بیش از 
10میلیون و 300هزار مترمربع فضای آموزشی و پرورشی 
در سراسر کشور ساخته شده یا جایگزین فضای فرسوده 
شده است که معادل 5/21 درصد فضای آموزشی است 

و در حال حاضر در کشور استفاده می شود. 
وی گفت: در 4 س��ال دولت نهم، 16 هزار پروژه در 
قال��ب 69 هزار کلاس درس تحوی��ل آموزش و پرورش 

شده است.

آتش نشاني بابل فرسوده است 
ايرن�ا: مدیرعامل سازمان آتش نشاني و خدمات ایمني بابل 
گفت: ناوگان خودرویي س��ازمان آتش نشاني بابل فرسوده 
اس��ت و باید براي خدمت رس��اني به ش��هروندان، امکانات 
و تجهی��زات س��ازمان را به روز کنی��م.  همایون مرتضوي  
افزود: در دو ماه نخس��ت سال  جاري 36 نفر بر اثر حوادث 
مختلف در بابل کشته یا زخمي شدند که این رقم نسبت به 
ماه هاي مشابه سال گذشته 15درصد رشد داشته است. وي 
خاطرنشان کرد: هم اکنون این سازمان یك دستگاه خودروي 
اطفاي حریق با اعتباري بالغ بر یك میلیارد و یکصدمیلیون 

ریال به صورت تخصیصي خریداري کرده است. 

راه آهن خرمشهر � شلمچه
 ف�ارس: وزی��ر راه و تراب��ري از اتم��ام عملی��ات احداث 
راه آهن خرمش��هر � ش��لمچه تا یك ماه آینده خبر داد.  
حمی��د بهبهاني در آیین افتتاح باند اول جاده کمربندي 
شمال شرق اهواز  گفت: عراقي ها تمایل زیادي به ارتباط با 
ما ندارند و معتقد هستند اتمام راه آهن شلمچه � بصره در 
اولویت برنامه هاي آنها نیست و در حال رایزني با عراقي ها 
براي حل این مسأله هستیم. بهبهاني با تاکید بر اینکه در 
آینده نزدیك اهواز به گذرگاه ریلي تبدیل مي شود، از ادامه 
راه آهن غرب کشور که از اهواز، کرمانشاه، سنندج، تبریز و 

از آنجا به مرز رازي براي ترانزیت کالا مي رود، خبر داد.

مشكلات 2 هزار معلول اصفهانی 
مهر: پنج س��ال از تصویب کتاب »قان��ون جامع حمایت از 
حقوق معلولان« از سوی مجلس شورای اسلامی می گذرد 
اما هنوز دوهزار معلول اصفهانی همچنان با مشکلاتی مواجه 
هستند که این مشکلات باید تاکنون با رجوع به این کتاب 
رفع می شد. سیداصغر فیاض، کارشناس معاونت توانبخشی 
بهزیستی اصفهان اعلام کرد: هنوز هیچ یك از آیین نامه های 
حمایت از حقوق معلولان در اصفهان اجرا نشده و تنها در حد 
شعار باقی مانده است. فیاض تصریح کرد:  با وجود برگزاری 
این جلس��ات ما تنها به این نتیجه رسیده ایم که نمی توانیم 

برای اجرای این قانون به جنگ با ادارات برویم.

سینمای سبزوار در آستانه تعطیلی 
ايس�نا: محمدتقي فتوره چي، مدیر سینما بهمن سبزوار 
درباره تاریخچه سینما بهمن س��بزوار اظهار داشت: این 
سینما در س��ال 1340 از س��وی مرحوم کاظم میلاني 
ساخته شد  و این روزها در آستانه تعطیلی قرار دارد.وي 
با بیان اینکه سال گذشته 23 میلیون تومان ضرر کردیم، 
ابراز داشت: مشکلات اقتصادي، قیمت بلیت و سینما را 
مختص جوانان دانس��تن از عوامل موثر در عدم استقبال 
مردم از سینما است. سینما بهمن سبزوار با 600 متر مربع 
داراي 990 متر مربع زیر بنا است که در این سینما پنج 

نفر مشغول به ارائه خدمات به همشهریان هستند. 

خراسان رضویاصفهان خوزستانمازندران

روز گذش��ته اظهارات منتش��ر ش��ده یک��ی از اعضای 
کمیسیون امنیت ملی درباره موضوع داغ ترافیك پایتخت از 
سوی خودش تکذیب شد. سایتی که این گفت وگو را منتشر 
کرده بود خیلی زود مشتش باز شد و معلوم شد در انتخابات 
آتی، مسائل اجتماعی بیش از آنکه به بوته تحلیل برود، هیزم 
آتش هجمه سیاسی این روزهاست. بر اساس گزارش های 
رس��یده، در هفت��ه اخیر در س��امانه ارتباطات ش��هرداری 
تهران )س��ما( خبری از قول مخبر کمیسیون امنیت ملی 
و سیاس��ت خارجی مجلس منتشر ش��د که بر اساس آن 
خبر، مس��ؤولان وزارت کشور باید توضیح می دادند که چرا 
تعهدات جلسه های مشترک دولت و شهرداری توسط آنها 
اجرایی نشده اس��ت.  البته همین گفت وگوی کذب هم از 
سوی نهاد مسؤول ، بی پاسخ نماند و در پی اظهارات جلالی، 
سیدمجتبی شفیعی، دبیر شورایعالی ترافیك وزارت کشور 
به خبرنگار فارس اعلام کرد: همه توافقاتی که در جلسات 
بین رئیس جمهور و شهردار تهران صورت گرفته، عملیاتی 
شده است.  با این همه خبرگزاری مذکور همچنان از تکذیب 
مصاحبه منتش��ر شده اش خبری نداده و در سکوت خبری 
به دنبال یافتن موضعی دیگر ب��رای ایجاد جنجالی تازه با 
برداشتی سیاسی از مس��ائل اجتماعی است. این در حالی 
اس��ت که با گرم شدن تنور انتخابات، مدیرکل  حمل ونقل 

س��ازمان ش��هرداری های کش��ور در گفت وگویی خواستار 
سیاس��ی نکردن بعضی از موضوع ه��ای حوزه حمل و نقل 
شهری شد. رسول عباسی در اظهارات خود تاکید کرده که 
مشکلات ترافیك تهران با تقلید از کشورهای اروپایی حل 
نمی شود. گفته ای که به نظر می رسد بیش از هر چیز طعنه 

به بعضی از کارش��ناس نماهایی باشد که این روزها با جعل 
مطالبی غیرعلمی، راهکارهای حل مشکل ترافیك پایتخت را 
در الگوهای وارداتی و ناکارآمد خود می دانند تا از صدقه سر 
آن به نوایی برسند.  وی اعلام کرده است که شرایط تهران 
با شهرهایی چون لندن و پاریس متفاوت است و نباید برای 

رفع مش��کل هر آنچه در کشورهاي غربی دیده ایم را تقلید 
کنیم. وی با بیان اینکه مدیران ش��هری تهران با سیاس��ی 
کردن مس��اله منوریل مردم تهران را از داشتن آن محروم 
ساخته اند، تصریح کرد: منوریل سیستم حمل  و نقل ریلی 
ارزان قیمت و زودبازدهی اس��ت که بدون مزاحمت و ایجاد 
اختلال در تردد ش��هروندان و حذف دسترسی های محلی، 
تقاطع ها را پش��ت س��ر می گذارد. مدیرکل حمل و نقل و 
ترافیك سازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور با اشاره 
به اینکه آنچه امروز به عنوان BRT  در تهران یاد می شود، با 
آنچه در دیگر کشور ها به اجرا در می آید، متفاوت است، اظهار 
داشت: سیستم اتوبوس های تندرو در دیگر کشورهای جهان 
با سرعت بالا، توقف در ایستگاه های محدود و بدون انتظار 
در پشت تقاطع ها حرکت می کنند که مدیران شهری تهران 
در اجرایی کردن آن ناموفق عمل کرده اند.  عباسی در پاسخ 
به این پرسش که آیا LRT در تهران مؤثر است یا خیر، نیز 
خاطرنشان کرده است: کارآیی و شیوه فعالیت LRT همانند 
 BRT است، با این تفاوت که به جای اتوبوس از قطار برقی 
برای جابه جایی مسافران استفاده می شود. اجرای سیستم
 LRT در تهران به دلیل نبود زیرس��اخت های مناس��ب با 
مشکلات بس��یاری از قبیل آنچه اتوبوس های BRT با آن 

دست به گریبان هستند، روبه رو است. 

 حاشیه های ترافیکی این هفته

مدیرانشهریدراجرایBRTناموفقبودهاند
بهرنگ فتوحي

مدیرعامل سازمان بهش��ت زهرا)س( با اشاره به اینکه 
امکان دو طبقه کردن قبور بالای 30 سال در زمان استفاده 
دوباره وجود دارد، گفت: در سال گذشته در بهشت زهرا )س( 
301 مورد از قبور بالای 30 سال استفاده دوباره شده است.  
به گزارش مهر، محمود رضاییان با اشاره به اینکه استفاده 
دوباره از قبور بالای 30 سال از نظر شرعی مانعی نداشته و 
در صورت تقاضای شهروندان این امکان را فراهم خواهیم 
کرد، اظهار داش��ت: به طور معم��ول 20 قطعه اول که به 
سال های 49 تا 59 تعلق دارد شامل این موضوع می شوند 

و خانواده این اموات می توانند درخواس��ت استفاده دوباره 
داشته باشند. مدیرعامل سازمان بهشت زهرا)س( ادامه داد: 
در صورت استفاده خویشاوندان از چنین قبوری، نام متوفی 

اولیه نیز روی سنگ قبر حك خواهد شد. 
رضاییان همچنین خاطرنشان کرد: در صورتی که افراد 
تمایل داشته باشند می توانند در زمان استفاده دوباره از قبر 
بالای 30 سال، آنجا را به 2 طبقه تبدیل کرده و رزرو نگه 
دارند که البته مبلغ جداگانه ای نیز بابت این اقدام دریافت 

خواهد شد.

معاون غذا و داروي وزیر بهداش��ت با بي اساس خواندن 
ادعاهاي مطروحه مبني بر کیفیت پایین تر داروهاي ایراني 
بیماران پیوندي گفت: ارزیابي ها نش��ان داده است میزان رد 
پیوند در بیماران مصرف کننده داروهاي خارجي با داروهاي 
تولید داخل برابر و 10 تا 12درصد اس��ت.  رسول دیناروند 
 با بیان اینکه یکي از سیاس��ت هاي اساسي وزارت بهداشت 
در حوزه دارو، جمع آوري داروهاي بي کیفیت از بازار دارویي 
کشور است،  اظهار کرد: این داروها شامل داروهاي وارداتي و 
تولید داخل است.  به گزارش ایسنا، وي با اشاره به اینکه سال 

گذشته بیش از 20 فقره داروي بي کیفیت خارجي و ایراني 
از بازار دارویي کش��ور جمع آوري ش��د، افزود: این در حالي 
است که س��هم داروهاي خارجي در بازار دارویي کشور سه 
درصد و داروهاي ایراني 97 درصد است.  معاون غذا و داروي 
وزیر بهداش��ت افزود: سهم مصرف داروهاي ایراني در کشور 
97درصد است. دیناروند، با بیان اینکه اثر داروهاي خارجي 
و ایراني در بیماران پیوند ش��ده برابر است، خاطرنشان کرد: 
داروهای ایرانی ارزان تر و تحت پوش��ش بیمه ها هستند اما 

داروهاي خارجي گران تر و مشمول بیمه نمي شوند. 

جمع آوری 20 داروی بی کیفیت از بازارهای دارويی کشورامكان 2 طبقه کردن قبور بالای 30 سال بهشت زهرا)س(

يكشنبه 3  خرداد 1388 وطن امروز  شماره 148 

نما

اخبارضدونقیضدربارهاستعفایدبیرشورایعالیترافیککشور
وطن امروز: در حالی که صبح ديروز خبرگزاری ايس�نا از اس�تعفای دبیر شورايعالی ترافیک کشور از سمت خود و پذيرش آن 
توس�ط وزير کشور خبر داده بود، اين خبر از سوی خبرگزاری مهر تكذيب شد. طبق آخرين اخبار سیدمجتبی شفیعی برای 
دومین بار نامه استعفای خود را به صادق محصولی تقديم کرده است اما وزير کشور آن را نپذيرفته و وی کماکان در پست خود 

در ساختمان فاطمی مشغول به فعالیت خواهد بود. 

خبر آخر


